

RFP #K0029
QUESTIONS AND ANSWERS
PART 1

Question 1

Could you let me know which are the current suppliers?

Answer 1

The current and previous suppliers are:

Canada School of Public Service

Algonquin College

Cartier School

Catalyst

Question 2:

Criterion RT4

Would 2 English and 6 French teachers be sufficient to obtain the Max of 50 points?

How many resumes do you want? How will you evaluate this criterion?

Answer 2

Yes 2 English instructors and 6 French instructors would be enough to get the maximum 50 points.

We would require the resume of every instructor who will be working on the contract to assess whether they have the requested experience.

We plan to rate this by splitting the points based on language. 40 points for french training, 10 points for English training. 0 instructor = 0 points, 1 qualified instructor = 5 points, 2 qualified instructors = 10 points, etc more than 5 qualified instructors = 40 points

Question 3:

I would like to know if it is possible to bid on only the English and not the French component of RFO K0029?

Answer 3

No we are looking for one supplier to provide all our requirements.

Question 4

RFP K0029 requires submission of the proposal in three parts, Technical, Financial, Certifications and to be delivered to you either by hard copy or soft copy. BUT on the cover page, your address is supplied for 'email submissions'. Therefore, my question is if we are able to submit the entire proposal to you by email?

Answer 4

The proposal can be submitted in one email however, each of the three parts must be submitted as a separate document.

DDP #K0029
QUESTIONS ET RÉPONSES
PARTIE 1

Question 1

Pourriez-vous nous dire quels sont les fournisseurs actuels ?

Réponse 1

Les fournisseurs actuels et passés sont:

École de la fonction publique du Canada (<http://www.csps-efpc.gc.ca/index-fra.aspx>)

Collège Algonquin

École cartier

Catalyst

Question 2

Critère TC4

Est-ce que 2 professeurs d'anglais et 6 de français seraient suffisant pour obtenir le max de 50pts ?

Combien de CV voulez-vous ? Comment allez-vous évaluer ce critère ?

Réponse 2

Oui, 2 professeurs d'anglais et 6 de français seraient suffisant pour obtenir le max de 50 pts.

On a besoins un CV pour chaque professeur qui va travailler sur le contrat pour vérifier qu'ils ont l'expérience requis.

Nous avons l'intention d'évaluer cela en divisant les points basés sur le langage. 40 points pour les français de formation, 10 points pour la formation en anglais. 0 instructeur qualifiés = 0 points, 1 instructeur qualifié = 5 points, 2 instructeurs qualifiés = 10 points, etc. plus que 5 instructeurs qualifiés = 40 points

Question 3

J'aimerais savoir s'il est possible de soumissionner uniquement pour la composante anglaise, et non pour la composante française, de la DDP no. K0029?

Réponse 3

Non, nous recherchons un fournisseur qui peut fournir tous nos besoins.

Question 4

DP K0029 exige la soumission de la proposition en trois parties, technique, financière, et attestations et être livré à vous, soit par copie papier ou une copie électronique. MAIS sur la page couverture, votre adresse est fournie pour les «soumissions par courriel». Par conséquent, ma question est de savoir si nous sommes en mesure de présenter l'ensemble de la proposition par courriel?

Réponse 4

La proposition peut être soumise dans un courrier électronique toutefois, chacune des trois parties doivent être présentées dans un document distinct.